

书画团 2020 年百团大战活动介绍

2020 XJTLU Calligraphy and Painting Troupe fresher's fair introduction

书画团介绍：

Introduction to Calligraphy and Painting Troupe:

西交利物浦艺协书画团是 XJTLU 唯一官方书画组织，隶属于艺术协会，是一个集书法和绘画为一体的兴趣类社团。书法分为硬笔和软笔；绘画形式多样，囊括了素描、水粉、水墨、沙画、油画等多种绘画形式。书画团配有画室，每周请专业老师指导团训，每两周一次线上书画鉴赏。每年主办“翰逸杯”书画比赛，旨在促进师生的书画交流，为精良的书画作品提供展示的平台。在本社团，你既可以和社员进行艺术交流，也可以向外国友人传播中华传统文化。

As the only official painting and calligraphy organization of XJTLU, XJTLU Calligraphy and Painting Troupe of Art Association is an interest group integrating calligraphy and painting. Calligraphy is divided into hard pen and soft pen; Painting forms are diverse, including sketch, powder, ink and wash, sand painting, oil painting and other forms of painting. The Calligraphy and Painting Troupe is equipped with a studio, and professional teachers are invited to guide the group every week. Online painting and calligraphy appreciation is held every two weeks. Every year, Calligraphy and Painting Troupe hosts the "Hanyi Cup" painting and calligraphy competition, which aims to promote the exchange of painting and calligraphy between teachers and students and provide a platform for the display of excellent painting and calligraphy works. In this club, you can not only communicate art with members, but also disseminate Chinese traditional culture to foreign friends.

往期活动照片：

Photos from previous events:





关于百团大战：
About the fresher's fair:



书画团是一个零门槛的社团，不需要任何团费社费，我们欢迎任何对书法以及绘画感兴趣的的同学加入到我们的大家庭中。无论你是书画小白还是大佬，我们都会为你们提供提升自己提升自己书画能力的空间与机遇。西浦书画团将于 2020 年 9 月 17 日开始进行线上招新，如有疑问，请扫描下方二维码进入咨询群咨询。除此之外，书画团还下设有宣传部，活动部，外联部，以及书画组四个管理层部门，管理层报名问卷将从 9 月 15 日 0: 00 开放至 9 月 20 日 23: 59，只有填写报名表者，才能够参与面试并有机会加入书画团管理层。再次诚挚的欢迎同学们加入书画团。

The threshold for XJTU Calligraphy and Painting Troupe is very low, and no any fees are required, we welcome anyone who interested in painting and calligraphy to join us! And we will provide you with the opportunity to show and develop. XJTU Calligraphy and Painting Troupe will start online recruitment on September 17, if you have any questions, please scan the qr code below to enter the QQ consulting group. Besides, The Calligraphy and Painting Troupe consists of four departments: publicity Department, public relations Department, Activity Department and painting and calligraphy group. The management registration questionnaire will be open from September 15 0:00 to September 20 0:00. Welcome the addition of sthdents!

2020 年书画团招新咨询群二维码：

2020届书画团秋季招...



扫一扫二维码，加入群聊。

报名表：

